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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormány meghátrált az áfa-visszatérítés kapcsán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2025.  május  26-án  Zsigó  Róbert  államtitkár  egy  facebook  videóban  jelentette  be,  hogy  a
nyugdíjasok 30  ezer  forintos  utalványt  kapnak  majd  az  év  második  felében.  Államtitkár  úr
videójában elmondta, hogy a több címletből álló, papír alapú utalványt őszig fogják kézbesíteni.
Ezzel szemben a miniszterelnök februári évértékelő beszédében még arról beszélt, hogy az elszálló
élelmiszerárak  miatt  a  nyugdíjasok  áfa-visszatérítést  fognak  kapni,  melynek  részletszabályait  a
nemzetgazdasági minisztérium dolgozza ki. 

Ezekre tekintettel az alábbiakat kérdezem Miniszter Úrtól:

• A most bejelentett 30 ezer forintos utalvány a nyugdíjasok áfa-visszatérítése helyett kerül 
bevezetésre?

• A kormány meghátrált az áfa-visszatérítés kapcsán?
• A Zsigó államtitkár úr által bejelentett 30 ezer forintos összeg milyen rendszerességgel 

érkezik a nyugdíjasokhoz? Csak a 2025-ös évre vonatkozik, vagy évi rendszerességgel 
postázzák majd?

• Az áfa-visszatérítés esetében kormány korábbi közleménye szerint havi 10-15 ezer forint 
visszatérítést kaptak volna a nyugdíjasok, mely egy évre 120-180 ezer forint pluszt 
jelentett volna. Ezzel szemben a most bejelentett utalvány 90-150 ezer forinttal kevesebb 
támogatást jelent. A kormány a költségvetési hiányt ismét a nyugdíjasokkal próbálja 
megfizettetni?

Várom válaszát!

Tisztelettel:

Csárdi Antal


